
اخباراخبار
گزارش تمرین تیم ملی فوتبال ؛

جهانبخش یخ درمانی کرد!

به زودی در فدراسیون تغییرات داریم ؛

تاج:به کی روش قول دادیم اما نشد

 سومین جلسه تمرین تیم  ملی فو تبا ل ایران 
علیرضا  مصدومیت  و  بازیکنان  اکثر  آمادگی  با 

جهانبخش برگزار شد.
ایران  فو تبا ل  تیم  ملی  تمرین  جلسه  سومین 
در  بازیکن   25 حضور  با   10:30 ساعت  از  دیروز 
که  شد.لژیونرهایی  برگزار  نفت  صنعت  پژوهشگاه 
دو روز پیش به تمرین تیم  ملی اضافه شده بودند 
در  امروز  می کرد ند،  کار  اختصاصی  صورت  به  و 
داشتند.غایبان  حضور  تیم  ملی  تاکتیکی  کارهای 
کریم  آزمون،  سردار  کماکان  تیم  ملی  اردوی 
تراکتورسازی  استقلال،  بازیکنان  و  فرد  انصاری 
از  که  جهانبخش  هستند.علیرضا  آهن  ذوب  و 
نخستین روز در اردوی تیم  ملی حاضر بود، دیروز 
به دلیل مصدومیت با تیم کار نکرد و پس از چند 
یخ  زمین  دور  در  غفوری  وریا  با  دویدن  دقیقه 
کرد.غفوری  آغاز  تیم  پزشکان  نظر  زیر  را  درمانی 
پس از یخ درمانی هم در یک گوشه نظاره گر کار 
زیر  کماکان  غفوری  ولی  بود  خود  تیمی های  هم 
ادامه  را  خود  اختصاصی  کارهای  تیم  پزشک  نظر 
کار  از  پس  تمرین  آغاز  در  تیم  ملی  داد.بازیکنان 
تا  کردند  گرم  را  خود  بدن های  دویدن  و  توپ  با 
کی روش  کارلوس  تاکتیکی  کارهای  شروع  آماده 
کارلوس  تیم  ملی  تاکتیکی  کارهای  آغاز  شوند.در 

کی روش بازیکنان را به دو گروه تقسیم کرد که یک 
تیم با دو دروازه و گروه دیگر با 6 دروازه کوچک 
نیز  دادند.د ر وازه بان ها  انجام  را  فشار  تحت  فو تبا ل 
مربی  گاسپار  دن  نظر  زیر  گذشته  روزهای  مانند 
تمرین  اختصاصی  صورت  به  تیم  ملی  د ر وازه بانان 
کردند.د ر وازه بان های تیم  ملی فو تبا ل با قرار گرفتن 
ارسال  هم  برای  بلند  پاس های  زمین  عرض  در 

می کرد ند.پس از این کار مجددا بازیکنان زیر نظر 
بدنساز تیم  ملی در عرض زمین مشغول به دویدن 
آغاز کنند. را  تیمی  فو تبا ل درون  تا مجددا  شدند 
پس از این تمرین تاکتیکی گروهی از بازیکنان با 
کشیدن یک تور کوتاه در قسمتی از زمین تمرین 
با حرکت در میان  والی کردند و گروه دیگر  فوت 
سمت  به  را  جناحین  از  شده  ارسال  توپ  موانع 

د ر وازه بان ها شوت می کرد ند که این تمرین نیز زیر 
نظر مستقیم کارلوس کی روش انجام شد.محمدرضا 
یکی  و  لیگ  سازمان  رییسه  هیات  عضو  ساکت، 
تیم  ملی  در  فو تبا ل  فدراسیون  رییس  دوستان  از 
نخست  روز  در  که  نیز  زهیوی  شد.رحیم  حاضر 
تمرین تیم  ملی با مصدومیت کوچکی مواجه شده 
با  از کار کشید و  این تمرین دست  اواخر  بود، در 
این  حاشیه های  کرد.از  صحبت  ملی  تیم  پزشکان 
تیموریان  آندرانیک  شوخی  به  می توان  تمرین 
بر  تیم  ملی  کاپیتان  فریاد  و  اللهی  عزت  سعید  با 
از  سر داریوش شجاعیان اشاره کرد.همچنین پس 
پیروزی  نشانه  به  برنده  تیم  تیمی،  درون  فو تبا ل 
اقدام به خوشحالی کردند.در پایان تمرین تیم  ملی 
فو تبا ل دیروز بازیکنان در مرکز زمین جمع شدند و 
پس از انجام حرکات کششی بدن های خود را سرد 
کردند. این نوبت تمرینی در ساعت 10:45 به پایان 
رسید.پس از این نیز اشکان دژاگه، علیرضا حقیقی 
و آندرانیک تیموریان در حضور کارلوس کی روش 
دیرک  به  زنی  شوت  به  اقدام  آقاجانیان  مارکار  و 
و  بود  کار موفق  این  در  دروازه کردند که حقیقی 
برای دژاگه و تیموریان کری خواند که این موضوع 
با شوخی های تیموریان ادامه داشت و کی روش را 

به خنده واداشت.

درباره  رئیسه  هیأت  اعضای  گفت:  فوتبال  فدراسیون  رئیس   
تا دوشنبه هفته  بنا شد  و  داشتند  نظراتی  انتقالات  و  نقل  آئین نامه 
بگیرند.مهدی  را  استانی  فوتبال  هیأت های  و  باشگاه ها  نظرات  آینده 
جلسه  این  خصوص  در  لیگ  سازمان  رئیسه  هیأت  حاشیه  در  تاج 
لیگ  سازمان  رئیسه  هیات  اعضای  با  را  خوبی  جلسه  داشت:  اظهار 
این  در  که  بود  انتقالات  و  نقل  درباره  ما  اول  بحث  کردیم.  برگزار 
درباره  رئیسه  هیأت  اعضای  است.  مهم  بسیار  باشگاهها  برای  مقطع 
تا دوشنبه هفته  بنا شد  و  داشتند  نظراتی  انتقالات  و  نقل  آئین نامه 
بعد  و  بگیرند  را  استانی  فوتبال  هیأت های  و  باشگاه ها  نظرات  آینده 
تا  کند  اعلام  فوتبال  فدراسیون  به  را  کلی  نظر  لیگ  سازمان  آن  از 
شود.بحث  تصویب  فوتبال  فدراسیون  رئیسه  هیأت  در  آئین نامه  این 
دیگری که امروز مطرح شد موضوع فسخ یکطرفه قرارداد بازیکنان و 
وضعیت باشگاه ها بود.وی همچنین افزود: پیشنهاد دادم که باشگاه ها 
باید منافع بازیکنان را رعایت کنند و می بینیم که بسیاری از بازیکنان 
جایی  به  هم  و دست شان  می بندند  قرارداد  اما  نگرفته اند  پول  هنوز 
پناهی  که  است  بازیکنان  به  زورگویی  نوعی  به  این  که  نیست  بند 
هم ندارند. این موضوع باید در آئین نامه نقل و انتقالات اصلاح شود.
از طرف دیگر فسخ یکطرفه اینگونه قراردادها خطرناک است چرا که 
بازیکن در چنگ دلالان می افتد. باید زمینه این موارد را در آئین نامه 
در  می شود.تاج  دنبال  هم  مسئله  این  می کنم  فکر  که  برد  بین  از 
به  ما  که  است  درست  داشت:  بیان  روش  کی  های  گلایه  با  رابطه 
کی روش قول تمرین در آزادی را داده بودیم اما میسر نشد. رئیس 

بر  اصلاحی  کارهای  باید  اما  داد  قول  ما  به  توسعه  و  تجهیز  شرکت 
روی چمن در ورزشگاه آزادی انجام می شد. افشین پیروانی هم دوبار 
برای بازدید از زمین به ورزشگاه آزادی رفت و دید که امکان تمرین 
در این زمین نیست. ما هستیم و یک کشور و این استادیوم آزادی 
که برای بازی های تیم ملی است. به همین دلیل همه این مسئله را 
پذیرفتیم و تیم ملی در زمین پژوهشگاه شرکت نفت تمرین می کند. 
هم  الان  بود.  درست  هم  و حرفش  گفت  را  مسئله  همین  کی روش 
می رود. پیش  برنامه  طبق  کارها  و  می کنند  تمرین  نفت  زمین  در 

وی درباره وضعیت بازیکنان سرباز گفت: با امیر سرلشکر باقری است 
که صحبت هایی هم انجام شد و ایشان این صحبت ها را به سرلشکر 
فیروزآبادی منتقل کرده است. الان هم برادران عزیزمان سردار کمالی 
و  شنیده اند  را  فوتبال  فدراسیون  نظرات  نقطه  باران چشمه  سردار  و 
امیدواریم که تصمیم مثبتی در  ما مطلع هستند.  از درخواست های 
این باره گرفته شود. من خودم به این مسئله خیلی امیدوارم.تاج در 
خصوص واگذاری برخی از باشگاه های لیگ برتری خاطرنشان کرد: ما 
این است که تیمی  به شدت مخالفیم. علت آن هم  تیم ها  انتقال  با 
مثل نفت آبادان می توانست سهمیه تیم نفت تهران که امسال حالش 
خوب نبود را بخرد اما خود این تیم زحمت کشید و لیگ برتری شد. 
حتی حرف آن را هم نزدند. چون از یک خانواده هستند اما هیچ بحثی 
در اینباره مطرح نشد اما وقتی خود نفت آبادان بالا می آید ارزشش 
همه  الان  و  می شود  آماده  آن  زیرساخت های  که  چرا  است  بیشتر 
چون  شد  خوشحال  آبادان  شهر  که  دیدید  هستند.  خوشحال  مردم 

فوتبالی صعود کردند.وی ادامه داد: اگر بنا باشد هر تیمی که به لیگ 
برای خود شهرها هم خوب  این موضوع  بخرد  تیم  برتر می آید یک 
اتفاق خوبی  انتها  اما در  را راضی کند  ابتدا عده ای  نیست. شاید در 
نمی افتد و چندین بار این مسئله را تجربه کردیم. باید به احساسات 
غلبه کرد و وارد فضایی شویم که این اتفاق نیفتد.رئیس فدراسیون 
هم  فوتبال  فدراسیون  دبیرکلی  پست  در خصوص  فوتبال کشورمان 
اظهار داشت: فعلا که اسدی و کفاشیان در فدراسیون کار می کنند 
اما شاید تغییراتی هم داشته باشیم. فعلا چیزی معلوم نیست اما به 
زودی این تغییرات مشخص می شود.تاج درباره اینکه گفته می شود 
برای انتخاب دبیرکل فدراسیون فوتبال فشارهای سیاسی وجود دارد، 
افزود: ما فشارپذیر نیستیم. این را هم بگویم واقعا هیچ کسی روی ما 

فشاری نیاورده است. حداقل به من فشار نیاوردند.

برانکو بنگر را نمی خواهد
است  خواسته  برانکو  جناب  که  بازیکنانی 
بقیه هم  برای  و  قرارداد خواهیم کرد  تمدید  را 
برنامه داریم که با احترام از تیم جدا شوند.« این 
بخشی از صحبت های علی اکبر طاهری سرپرست 
پرسپولیس است که نشان می دهد در بین نفراتی 
مازاد پرسپولیس حداقل یکی دو  لیست  که در 
احترام  نیازمند  شدن شان  جدا  که  هستند  نفر 
است.بر اساس شواهد و شنیده ها مهم ترین کسی 
که در لیست سال بعد برانکو جایی ندارد محسن 
بنگر است. بنگر کاپیتان پرسپولیس بود و یکی از 
محبوب ترین ها نزد هواداران. جدایی او قطعا خبر 
نیست.  پرسپولیس  طرفداران  برای  خوشایندی 
اما سن و سال بالای بنگر برانکو را به این نتیجه 
رسانده که برای فصل بعد روی او حساب نکند. 
است  شده  ماجرا  این  متوجه  شاید  هم  او  خود 
که در مصاحبه هایش به کنایه می گوید مدیران 
او  با  ندارند  وقت  و  است  شلوغ  سرشان  باشگاه 

برای سال بعد مذاکره کنند.

 
خلعتبری:صحبتی با استقلال نداشتم

وضعیت  مورد  در  خلعتبری  رضا  محمد 
در حال حاضر  آینده گفت:  فصل  برای  خودش 
دارم  پیشنهاد  چند  هستم.  استراحت  مشغول 
تصمیم  یک  نهایت  در  و  می کنم  بررسی  که 
هفته  یک  تا  فراوان  احتمال  به  می گیرم.  خوب 
دیگر تیمم را انتخاب می کنم و خبرهای خوبی 
خواهد رسید.وی در مورد مذاکره اش با استقلال 
و تکذیبیه این باشگاه عنوان کرد:نمی دانم جریان 
بحث تکذیبیه  چه بود ولی من همان زمان اعلام 
انجام  مذاکره ای  استقلال  باشگاه  با  که  کردم 
طرف  از  ادعایی  چنین  هم  وقت  هیچ  و  ندادم 

من مطرح نشد.

 
کار تراکتورسازی با 6 سرباز 

به پایان رسید
تراکتورسازی با حذف از مرحله یک هشتم 
نهایی لیگ قهرمانان آسیا به کار خود در مسابقات 
امسال  مسابقات  پایان  داد.با  پایان  جاری  فصل 
پایان  به  تراکتورسازی  با  کارشان  هم  سرباز   6
بختیار  حمودی،  علی  خلیل زاده،  رسید.شجاع  
و  پوررحمت الله  محمد  ثاقبی،  شاهین  رحمانی، 
است.  پایان رسیده  به  سینا عشوری خدمتشان 
برخی از این بازیکنان مثل خلیل زاده و عشوری 
با تیم هایشان قرارداد دارند و باید به باشگاه قبلی 
بازیکن  رحمانی  مثل  هم  گردند.برخی  باز  خود 
آزاد هستند و باید دید آیا در تبریز می مانند یا 
راهی تیم دیگری خواهند شد.در این بین خدمت 
و  شریفی  مهدی  اخباری،  محمدرضا  سربازی 
آنها فصل  و  ادامه دارد  سروش رفیعی همچنان 

بعد هم کماکان در تبریز خواهند ماند.

حرکت عجیب مظلومی 
بعد از بازگشت ابراهیمی 

امید ابراهیمی بعد از بازگشت به تمرینات 
شد.امید  رو  به  رو  عجیبی  اتفاق  با  استقلال 
تمرینات  در  غیبت  روز  سه  از  بعد  ابراهیمی 
آزادی  ورزشگاه   2 شماره  زمین  در  استقلال 
زمین  به  وقتی  بازیکن  این  کرد.  پیدا  حضور 
بازی پوشید زیرا تیمش  لباسهای  تمرین رسید 
دوستانه  بازی  ابریشم  گل  تیم  با  می خواست 
را  بازیکنان  مظلومی  دیگر  طرف  از  دهد.  انجام 
جمع کرد تا با آنها صحبت کند ولی اتفاق جالبی 
رخ داد.  هنگامی که مظلومی در جمع بازیکنان 
حاضر شد به آنها گفـت: من از ابراهیمی تشکر 
به خاطر  او  و  برگشت  تمرینات  به  می کنم که 
استقلال و هوادارانش به تیم برگشت. حالا هم از 
همه شما می خواهم به احترام امید دست بزنید 
که طبق رسم امسال استقلال بازیکنان این کار 
را انجام دادند.این حرکت مظلومی در نوع خود 
داشت  پی  در  را  بازیکنان  تعجب  و  بود  عجیب 
را  تمرینات  و  قهر  پول  بخاطر  ابراهیمی  چراکه 
با جریمه  رفتارها  اینگونه  معمولا  و  تحریم کرد 

مواجه می شود نه تشویق!

 
مدافع تیم منصوریان 

آبی پوش می شود؟
آستانه  در  تهران  نفت  فوتبال  تیم  مدافع 
آبی پوش شدن است.بعد از امین حاج محمدی 
به احتمال فراوان سیامک کوروشی مدافع ملی 
بود  خواهد  بازیکنی  دومین  هم  نفت  تیم  پوش 
از  شود.برخی  می  استقلال  راهی  نفت  از  که 
هایی  صحبت  بازیکن  این  با  استقلال  نزدیکان 
قبال  در  اند  او خواسته  از  و  اند  را مطرح کرده 
مبلغی در حدود ۸00 میلیون تومان آبی پوش 
شود.در صورتی که منصوریان سرمربی استقلال 
شود احتمال آبی پوش شدن کوروشی بسیار زیاد 

خواهد بود.

 
مسلمان:پیشنهاد مالی بالا نداده ام

پیشنهاد  پرسپولیس  فوتبال  تیم  بازیکن 
کرد.یکی  تکذیب  را  باشگاه  این  به  اش  مالی 
مسلمان  محسن  که  شد  مدعی  ها  روزنامه  از 
و  داده  ها  پرسپولیسی  به  بالایی  مالی  پیشنهاد 
این موضوع باعث شده تا او از این تیم در روزهای 
آینده جدا شود.این در حالی است که مسلمان 
این موضوع را به شدت تکذیب کرد چرا که یک 
سال دیگر با پرسپولیس قرارداد دارد.مسلمان در 
بزرگ  شایعه  یک  خبر  این  گفت:  این خصوص 
ها  پرسپولیسی  با  ای  مذاکره  هیچ  من  است. 
بالایی بدهم.  نداشتم که بخواهم پیشنهاد مالی 
مدیر برنامه های من ایران نیست و باید ابتدا به 
ایران بیاید و بعد در مذاکره با مسئولان باشگاه 

پرسپولیس حاضر شوم.

 
دلیل غیبت سردار آزمون در تیم ملی

تمرین  اصلی  غایبان  از  یکی  آزمون  سردار 
تیم ملی محسوب می شود که دلیل آن پیگیری 
مسائل مربوط به خروجی اش است.ستاره ایرانی 
به رقابت  را  تیم روستوف که موفق شد تیمش 
های لیگ قهرمانان اروپا برساند، در اردوی تیم 
ملی غیبت دارد.در این باره افشین پیروانی، مدیر 
در  اکنون  آزمون  داد:  توضیح  اینطور  ملی  تیم 
روش  کی  اجازه  با  اکنون  و  دارد  حضور  ایران 
اردو را ترک کرده است. او برای پیگیری مسائل 
مربوط به تحصیلی و اداری از اردو خارج شده و 

بعد از انجام آن به تمرینات اضافه خواهد شد.

 
شرط امیری برای پرسپولیسی شدن

وحید امیری یکی از گزینه های پرسپولیس 
ملی  بازیکن  امیری  است.وحید  بعد  فصل  برای 
به  تیم  این  با  قراردادش  که  تهران  نفت  پوش 
برای  خودش  اولیه  موافقت  است  رسیده  اتمام 
اما یک  داده  انجام  را  تیم  این  پیراهن  پوشیدن 
در  است.او  گذاشته  ها  پرسپولیسی  برای  شرط 
گفت و گو با روزنامه پیروزی در این مورد گفته 
است:»من با قطری ها وارد مذاکره شده ام و اگر 
با آنها به توافق نرسم روی پیشنهاد پرسپولیس 

فکر می کنم.«

 
 مقصد بعدی محرم نویدکیا 

مشخص شد
کاپیتان فصل گذشته سپاهان احتمالا فصل 
آینده در تیم فرهاد کاظمی به میدان می رود. 
محرم نویدکیا با وجود مصدومیت و مشکلاتی که 
با سپاهان دارد، تصمیم گرفته یک فصل دیگر به  
فوتبال ادامه دهد. او که اولین کاپیتانی اش در 
اولین  در  کاظمی  مربیگری  دوره  در  را  سپاهان 
خواهد  می  حالا  کرد،  تجربه  سپاهان  قهرمانی 
نویدکیا  کند.  کار  مربی  این  با  دیگر  بار  یک 
خاطرات خوشی از کار کردن با کاظمی دارد و در 
صحبت هایی که با او انجام داده، می خواهد بار 
دیگر زیر نظر این مربی کار کند. کاظمی هنوز 
وضعیت مشخصی ندارد اما به احتمال فراوان در 
به  اصفهان  از  محرم  تا  ماند  می  جامگان  سیاه 

مشهد برود.

 
بمب دوم هم 

در اردوی پرسپولیس ترکید
وحید امیری با پرسپولیس به توافق نهایی 
پرسپولیس  به  امیری  وحید  انتقال  رسید.بحث 
تهران را دیگر باید تمام شده دانست و شماره 10 
فصل گذشته تیم نفت تهران و حال حاضر تیم 
فوتبال کشورمان توافقات نهایی اش را با باشگاه 
پرسپولیس انجام داده و بعد از اردوی تیم ملی 
قرارداد طرفین رسمی و نهایی خواهد شد.بدین 
امیری  وحید  بیرانوند،  علیرضا  از  پس  ترتیب 
بازار  دومین شکار بزرگ سرخپوشان تهرانی در 
محمد  است.  کشورمان  فوتبال  انتقالات  و  نقل 
ترکاشوند معاون اقتصادی باشگاه پرسپولیس این 

خبر را تایید کرد.
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حذف ستاره های استقلال توسط سازمان لیگ ؛
 پای فردوسی پور هم گیر است!

درنقل وانتقالات بیکار نیستیم ؛
مظلومی: دو باخت در بازی تدارکاتی مهم نیست

توافق فولاد با نعیم سعداوی

سازمان لیگ برتر دو ستاره از لوگوی باشگاه استقلال که روی سایت این سازمان قرار گرفته را برداشته 
است. این اقدام با واکنش تند هواداران آبی مواجه شده که البته پای فردوسی پور هم گیر است.لوگویی 
که سایت سازمان لیگ از باشگاه استقلال بر روی خروجی خود قرارداده بدون دو ستاره ایی است که برای 
هواداران استقلال از اهمیت بالایی برخوردار است و طی روزها و هفته های گذشته بارها در موردش با 
هواداران پرسپولیس کری خوانده اند.دو ستاره ای که روی لوگوی باشگاه استقلال قرار دارد آنقدر برای 
هواداران این باشگاه از اهمیت بالایی برخوردار است که بعد از شکست سنگین تیمشان در دربی هشتاد و 
دوم ابزاری بود برای کری خوانی با پرسپولیسی ها و اینکه این تیم هنوز نتوانسته به یکی از این ستاره ها 
که نشان دهنده قهرمانی در آسیاست دست پیدا کنند.بااین حال سازمان لیگ در لوگوی باشگاه استقلال 
که بر روی سایت خود قرار داده دو ستاره استقلال را حذف کرده. این درحالی است عادل فردوسی پور 
هم در برنامه این هفته اش از همین لوگو که روی سایت سازمان لیگ قرار گرفته بود استفاده کرد و حالا 
هواداران استقلال که ذهنیت قبلی هم نسبت به فردوسی پور داشتند در فضای مجای به انتقاد تند از وی 
نیز پرداخته اند. درحالی که فردوسی پور از لوگوی سازمان لیگ استفاده کرده بود و خودش دخل و تصرفی 
در این لوگو نداشته است.در واقع تا پیش از این برنامه هنوز استقلالی ها متوجه نشده بودند که در سازمان 
لیگ استقلال خلع درجه شده و سردوشی های این باشگاه را برداشته اند اما پس از آن حمله به دنیای 
مجازی آغاز شد و عادل فردوسی پور، سازمان لیگ و البته خود باشگاه استقلالی که در این رابطه سکوت 
کرده است آماج حملات قرار گرفتند.به هر حال ستاره زدن روی پیراهن قاعده خاصی ندارد و قانونی برایش 
وجود ندارد، برخی باشگاه ها بابت سه قهرمانی در لیگ یا قاره اشان یک ستاره می زنند، برخی با توجه به 
قدمت بیش از صد سالی که دارند برای هر ۹ قهرمانی یک ستاره می زنند و برخی هم مثل استقلال هر 
قهرمانی قاره را با یک ستاره معرفی می کنند که البته با توجه به وسعت قاره آسیا و تعداد کشورهای این 
قاره و قدمت کم فوتبال در آن این موضوع بعید و عجیب هم نیست.از سوی دیگر باشگاه استقلالی که در 
برابر هر اتفاق ساده ای پیرامون رحمتی یا دعوت از مجیدی برای حضور در ورزشگاه و یا مسائل رسانه ای 
واکنش نشان می داد امروز مقابل حذف دو ستاره از روی لوگوی استقلال در سایت سازمان لیگ سکوت 

کرده و این اصلا خوشایند هواداران این باشگاه نیست.

  سرمربی استقلال گفت: فصل بعد نیز در آسیا حضور داریم و باید از نام ایران در این مسابقات به 
خوبی دفاع کنیم.پرویز مظلومی در خصوص آخرین شرایط تیمش اظهار داشت: روز گذشته دریک دیدار 
تدارکاتی به میدان رفتیم. این نوع بازی ها بیشتر برای شناخت نقاط ضعف و قوت تیم است. بچه ها آماده 
حضور در فینال هستند تا یک بازی قابل قبول را ارائه کنند.وی ادامه داد: از کادر پزشکی استقلال تشکر 
می کنم که با تمام گرفتاریهایی که داشتند در این چند روز کنار تیم بودند. از منصور پورحیدری که هر 
روز در تمرینات کنار ماست و امیدوارم شرایطی فراهم شود که در خرمشهر هم کنار ما باشد. همچنین از 
خدایی باید تشکر کنم که به عنوان مدیر اجرایی مشکلات مالی ما را در هنگام برگزاری بازی ها حل می 
کند.سرمربی استقلال همچنین در واکنش به انتقاد از اینکه مقابل تیم گمنام گل ابریشم به تساوی رسید 
تصریح کرد: برای ما در این بازی ها برد و باخت مهم نیست. بیشتر دنبال شناختن یک ترکیب خوب برای 
حضور در فینال هستیم. هواداران اصلا نگران نباشند. تمام بازیکنان و کادر فنی تلاش می کنند که بهترین 
عملکرد را در این بازی داشته باشند.وی درباره نقل و انتقالات خاطرنشان کرد: من دیروز هم به باشگاه 
آمدم و هواداران فکر نکنند ما در نقل و انتقالات بیکار هستیم. به دنبال جذب بهترین نفرات هستیم تا 
انشالله تیمی قدرتمند را در فصل بعد هم داشته باشیم. فصل بعد نیز در آسیا حضور داریم و باید از نام ایران 
در این مسابقات به خوبی دفاع کنیم.سرمربی استقلال در خصوص برگزاری بازی در خرمشهر اذعان داشت: 
ما تابع سازمان لیگ هستیم. امیدوارم که بازی خوبی برگزار شود و هواداران از دیدن این بازی لذت ببرند. 
من از خوزستان و مردمش خاطرات خوبی دارم. امیدوارم هواداران استقلال در این بازی کنار ما باشند تا 
بتوانیم رضایت آنها را جلب کنیم. مظلومی در پایان در خصوص شناختش از ذوب آهن گفت: فیلم بازی 
های ذوب آهن را آنالیز کردیم. امروز هم کادر فنی و من بازی این تیم در آسیا را تماشا خواهیم کرد. در 

پایان از هیات مدیره هم که با تمام گرفتاری هایشان در کنار ما حضور دارند تشکر می کنم.

مدیر عامل فولاد خوزستان با بیان این که با نعیم سعدآوی برای قبول هدایت این تیم به توافق رسیده اند، 
گفت: به احتمال زیاد دیروز جلسه نهایی برای عقد قرارداد را برگزار می کنیم.علیرضا اژدری زاده درباره این که 
گفته می شود نعیم سعداوی، سرمربی فولاد شده است، اظها ر کرد: با این مربی به توافقات لازم دست یافته ایم، 
ولی هنوز هیچ قرارداد کتبی امضا نشده است.او در پاسخ به این سوال که تا چقدر احتمال رسمی شدن این 
قرارداد وجود دارد، افزود: احتمال سرمربیگری سعداوی در فولاد زیاد است و فقط باید جلسه نهایی را برگزار کنیم.
مدیر عامل فولاد خوزستان در پاسخ به این سوال که سعدآوی چه شرایطی برای سرمربیگری در فولاد دارد، گفت: 

توضیحات کامل تر را بعد از عقد قرارداد ارائه می کنم و فعلا منتظر نهایی شدن این قرارداد هستیم.


